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PROTOKÓŁ Nr 1/W/2025 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  

 Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 25 lutego 2025 roku  

o godz. 8.20 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski 

 

Obecni radni: 

 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

- Walenty Gałuszewski (Przewodniczący) 

- Radosław Godun 

- Alina Kruk 

- Barbara Krukowska 

- Angelika Nieroda 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej: 

- Jerzy Chilkiewicz (Przewodniczący) 

- Barbara Krukowska 

- Albin Misiuk 

- Anna Siemieniuk 

- Jerzy Tomczuk 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

- Diana Bisz (Przewodnicząca) 

- Andrzej Czeczuga 

- Konrad Łapiński 

- Piotr Parfieniuk 

- Anatol Grzegorz Tymiński  

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI  - Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej przywitał radnych oraz inne osoby uczestniczące w posiedzeniu: 

- Wójta Gminy – WALENTEGO KORYCKIEGO 

- Zastępcę Wójta Gminy – ANATOLA FILIPIUKA 

- Skarbnika Gminy – ANNĘ NESTERUK 

- Przewodniczącego Rady Gminy – STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO 

Przypomniał o obowiązującym rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych 
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w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób 

fizycznych. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu posiedzenia stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Odczytała propozycję  porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/W/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji 

Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 27 grudnia 2024 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 27 lutego 2025 roku: 

a) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie 

Bielsk Podlaski w 2024 roku; 

b) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Bielsk Podlaski za 2024 rok; 

c) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim za 2024 rok; 

d) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Ofiar Przemocy Domowej w Gminie Bielsk Podlaski 

za 2024 rok; 

e) Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 w Gminie 

Bielsk Podlaski za 2024 rok; 

f) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Bielsk Podlaski na lata 2025-2027; 

g) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2025 – 2033; 

h) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok; 

i) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu; 

j) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podlaskiemu; 

k) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Parcewo/; 

l) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 
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m) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego 

Programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2025 rok; 

n) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.1.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

o) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.2.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

p) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.3.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

q) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.4.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

r) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.5.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

s) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.6.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

t) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.7.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

u) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.8.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

v) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.9.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

w) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.10.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

x)  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.11.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

y) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.12.2025.IR z dnia 

22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 
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z) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.13.2025.IR z dnia 

24 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

aa)  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.14.2025.IR z 

dnia 24 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

bb) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr 

Or.152.15.2025.IR z dnia 24 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji 

elektrowni wiatrowych na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

cc) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.16.2025.IR z dnia 

20 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

dd) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr 

Or.152.17.2025.IR z dnia 20 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji 

elektrowni wiatrowych na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

ee) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.19.2025.IR z dnia 

12 lutego 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski; 

ff) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części gruntów obrębów wsi: 

Augustowo, Bańki, Dobromil, Grabowiec, Hołody, Knorydy, Kotły, Łubin 

Kościelny, Malinowo, Mokre, Nałogi, Ogrodniki, Orzechowicze, Parcewo, 

Pasynki, Saki, Sierakowizna, Skrzypki Duże, Skrzypki Małe, Sobótka, 

Truski, Widowo, Woronie  na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

5. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2024 r. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Materiały do każdego punktu porządku posiedzenia zostały przekazane radnym w 

formie elektronicznej. 

Członkowie poszczególnych komisji nie zgłosili uwag do zaproponowanego 

porządku posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty przez poszczególne komisje. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/W/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski  w dniu 27 grudnia 2024 r. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu, który został przyjęty jednogłośnie przez 

poszczególne komisje. 

 

4. Zaopiniowanie materiałów na XI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 
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zwołaną na dzień 27 lutego 2025 roku: 

 

 

a) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie 

Bielsk Podlaski w 2024 roku. 

Informacja Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, stanowi Załącznik 

Nr 5 do protokołu. 

Radni zostali poinformowani, że informacja zostanie szczegółowo przedstawiona na 

najbliższej sesji Rady Gminy. 

 

b) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Bielsk Podlaski za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

W związku z osiągnięciem w 2024 roku średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

wysokości wynikającej z Karty Nauczyciela, nie było podstaw do wypłaty 

jednorazowych dodatków wyrównawczych. 

Pytań i uwag do treści sprawozdania nie wniesiono. 

 

c) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

Pytań i uwag do treści sprawozdania nie wniesiono. 

 

d) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Ofiar przemocy Domowej w Gminie Bielsk 

Podlaski za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

Pytań i uwag do treści sprawozdania nie wniesiono. 

 

e) Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 

realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 w 

Gminie Bielsk Podlaski za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

Pytań i uwag do treści sprawozdania nie wniesiono. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Bielsk Podlaski na lata 2025-2027. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały stanowi 

Załącznik Nr 10 do protokołu. 
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Pytań i uwag do treści sprawozdania nie wniesiono.  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował, że 

na sesji będzie obecna BARBARA CAR - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, która w razie potrzeby udzieli szczegółowych wyjaśnień z zakresu 

omawianych zadań realizowanych przez GOPS.   

 

 

 

 

 

 

 

g) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2025-2033. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 11 do protokołu. 

Pytań i uwag do treści projektu uchwały nie zgłoszono. Poszczególne komisje 

zaopiniowały wniosek Wójta pozytywnie.  

 

h) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy wraz z projektem 

uchwały stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

 

i) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie  wraz z projektem uchwały stanowi 

Załącznik Nr 13 do protokołu. 

Skarbnik Gminy ANNA NESTERUK poinformowała, że pomoc na realizację 

inwestycji drogowych dotyczy następujących zadań (wymienionych w załączniku do 

projektu uchwały): 

1) Rozbudowa drogi powiatowej Kozły – Podbiele; 

2) Sporządzenie dokumentacji na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej Widowo 

– Łoknica wraz z przebudową mostu; 

3) Sporządzenie dokumentacji na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej w 

miejscowości Dubiażyn. 

Kwota dofinansowania tych zadań wynosi 1.651.965,- zł.Wniosek dotyczy również 

dofinansowania w kwocie 300.000,- zł zadania „Wykonanie nawierzchni bitumicznej 

metodą 3PU na drodze powiatowej Nr 1605B Kożyno – Stupniki – granica powiatu”.  

Dyskusji nie przeprowadzono. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

 

j) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podlaskiemu. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 14 do protokołu.  

Skarbnik Gminy ANNA NESTERUK poinformowała, że z wnioskiem o 

dofinansowanie wystąpił Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Białymstoku. Kwota 

w wysokości 140.000,- zł jest niezbędna na opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę  drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi wojewódzkiej w miejscowości 

Augustowo. Dodała, że Rada Gminy podejmowała już uchwałę w tej sprawie, ale 

przyznanych pieniędzy nie wykorzystano. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę na wysoki koszt 

zadania. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek 

Wójta pozytywnie.  

 

k) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Parcewo/. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 15 do 

protokołu.  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI, jako mieszkaniec 

Parcewa stwierdził, że wniosek jest zasadny. Chodzi o sprzedaż udziału ½ w 

nieruchomości położonej w obrębie gruntów wsi Parcewo o powierzchni 0,3544 ha. 

Oszacowana wartość nieruchomości wynosi 42.400,- zł.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

 

l) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 16 do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował, że 

konsultacje są przewidziane w dniach od 18 do 24 marca br. Dyskusji nie prowadzono. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

 

m) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego 
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programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2025 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 17 do protokołu. Proponowane zmiany programu wynikają z zaleceń 

Wydziału Nadzoru i Kontroli Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku. 

Dyskusji nie prowadzono. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje 

zaopiniowały wniosek Wójta pozytywnie.  

 

n) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  Nr Or.152.1.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 18 do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił się do 

radnego ANDRZEJA CZECZUGI – Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji z prośbą o przedstawienie przedmiotu złożonych petycji i stanowiska Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w tej sprawie. 

Radny ANDRZEJ CZECZUGA poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło 18 

jednakowej treści petycji, których autorzy wnoszą o podjęcie  przez Radę Gminy 

uchwały całkowicie zakazującej lokalizację elektrowni wiatrowych na terenie gminy, 

przeprowadzenie w tej sprawie referendum lokalnego w sołectwach, gdzie mają 

powstać elektrownie wiatrowe oraz wyłączenie (w trybie art. 25a ustawy o 

samorządzie gminnym) radnych od podejmowania uchwał dotyczących inwestycji 

posadowienia elektrowni wiatrowych. Komisja na posiedzeniu, które odbyło się przed 

wspólnym posiedzeniem komisji, zapoznała się ze stanowiskiem Wójta Gminy 

(Załącznik Nr 19 do protokołu) w sprawie złożonych petycji oraz nadesłanymi drogą 

e-mailową w dniu 24 lutego br. odpowiedziami dwóch mieszkańców gminy wobec 

wspomnianego stanowiska Wójta Gminy. Pisma mieszkańców gminy stanowią 

Załącznik Nr 20 i 21 do protokołu. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przychyliła 

się do stanowiska Wójta Gminy i zarekomendowała uznanie petycji za niezasługujące 

na uwzględnienie. Odczytał fragment opinii Komisji. 

Radna ANNA SIEMIENIUK wyraziła zdziwienie, dlaczego jedna z petycji została 

złożona przez mieszkańców Świdnika, którzy nie są mieszkańcami Gminy Bielsk 

Podlaski.  

Radna BARBARA KRUKOWSKA zaproponowała, aby wyrażając opinię, odnieść się 

łącznie do wszystkich petycji, skoro każda z nich ma identyczną treść. Wyjaśniono, że 

na sesji Rady Gminy głosowania odbędą się odrębnie w stosunku do każdej z 18 

petycji.     

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek 
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Wójta pozytywnie.  

 

o) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.2.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 22 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

p) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.3.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 23 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

q) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.4.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 24 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

r) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.5.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 25 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

s) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.6.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 26 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

t) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.7.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 27 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

u) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.8.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 
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terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 28 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

v) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.9.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 29 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

w) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.10.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 30 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

x) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.11.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 31 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

y) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.12.2025.IR z 

dnia 22 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 32 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

z) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.13.2025.IR z 

dnia 24 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 33 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

aa) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.14.2025.IR z 

dnia 24 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 34 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

bb) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.15.2025.IR z 
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dnia 24 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 35 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

cc) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.16.2025.IR z 

dnia 20 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 36 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

dd) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.17.2025.IR z 

dnia 20 stycznia 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 37 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

ee) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr Or.152.19.2025.IR z 

dnia 12 lutego 2025 r. przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 38 do 

protokołu. Opinia Komisji: jak w punkcie 4n. 

 

ff) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części gruntów obrębów wsi: 

Augustowo, Bańki, Dobromil, Grabowiec, Hołody, Knorydy, Kotły, Łubin 

Kościelny, Malinowo, Mokre, Nałogi, Ogrodniki, Orzechowicze, Parcewo, 

Pasynki, Saki, Sierakowizna, Skrzypki Duże, Skrzypki Małe, Sobótka, 

Truski, Widowo, Woronie na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 39 do 

protokołu.  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę, że 

do wniosku dołączono szereg materiałów: uchwałę intencyjną, analizę zasadności, 

załączniki graficzne, sprzeciwy mieszkańców oraz inne dokumenty zgromadzone 

podczas prowadzonego postępowania. Wymienił miejscowości, z których wpłynęły 

sprzeciwy oraz wnioski mieszkańców zgłoszone do planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego. Radny zwrócił uwagę, że Burmistrz Miasta Bielsk Podlaski zajął 

zdecydowane stanowisko w sprawie lokalizacji turbiny wiatrowej w Parcewie, której 

oddziaływanie obejmuje również część miasta. Według Burmistrza proponowana 

lokalizacja jednego wiatraka nie ma racji bytu. Uzasadnione jest więc wyeliminowanie 
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tego wiatraka z planu, co wynika z załączonej dokumentacji. Mówiąc o sąsiedztwie, 

zwrócił uwagę na obowiązujące odległości od lasów i korytarzy ekologicznych, które 

powinny być zachowane. Radny zwrócił również uwagę na brak konsekwencji w 

podejmowanych działaniach w związku z wcześniej przyjętą uchwałą intencyjną w 

sprawie planów miejscowych  dla Parcewa. Jeden plan został już uchwalony, zostały 

jeszcze do przyjęcia plany dla kolejnych dwóch obszarów. Wyraził swój sprzeciw, 

ponieważ przyjęcie uchwały wiatrakowej będzie oznaczało zniesienie już przyjętego 

planu dla miejscowości Parcewo. Zdaniem radnego WALENTEGO 

GAŁUSZEWSKIEGO przyjęcie planu ograniczy rozwój wsi. 

Radny ALBIN MISIUK poruszył temat prawa do ubiegania się od gminy 

odszkodowania. 

Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI wyraził zdziwienie, 

dlaczego firma proponuje lokalizację wiatraków tuż za stodołami, dlaczego nie można 

odsunąć turbin wiatrowych na dalszą odległość, co zapewniałoby większą strefę 

ochronną.   

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że poprzednią uchwałę w 

sprawie miejscowego planu (dla Parcewa) uchyla się ze względów proceduralnych, 

aby nie obowiązywały jednocześnie dwie uchwały z tego samego zakresu. Nie 

wyklucza to jednocześnie możliwości uregulowania na tym terenie ustaleń 

planistycznych innych – nie tylko dotyczących wiatraków. 

Radny JERZY TOMCZUK zapytał, co się stanie z wydanymi już decyzjami o 

warunkach zabudowy na terenach, gdzie planowana jest lokalizacja wiatraków. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że przez kilka kadencji, 

kiedy sprawował mandat radnego, nigdy radni nie musieli podejmować tak trudnej 

decyzji. Wyrażenie zgody na budowę elektrowni wiatrowych ogranicza rozwój 

miejscowości, 49 hektarów zostanie wyłączonych z budownictwa mieszkaniowego.  

Zastępca Wójt Gminy – ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że uchwała intencyjna nie 

blokuje rozbudowy. W przedłożonych dokumentach wskazał, gdzie  wykazano kolizje 

oraz gdzie takie kolizje nie wystąpiły (dotyczy wydanych decyzji o warunkach 

zabudowy i pozwoleń na budowę). W przypadku wydania pozwolenia na budowę, na 

tych obszarach nie będzie planu. Wyjaśnił, że w uchwale intencyjnej nie są wskazane 

obszary zasięgu. We wnioskach są podawane potencjalne lokalizacje, a nie konkretne 

punkty. Wyjaśnił kierunek i istotę wprowadzanych zmian w przepisach dotyczących 

planowania przestrzennego.  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI podzielił się swoimi 

doświadczenia w związku z prowadzonym postępowaniem w sprawie lokalizacji 

„kurników” w Parcewie. Sceptycznie odnosi się do wydawanych opinii w sprawie 

oddziaływania inwestycji, w których znajdują się zapisy, że oddziaływanie 

uciążliwych zapachów będzie się mieściło w granicach działki. Zdaniem radnego jest 

to absurdalne stwierdzenie. 
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Wójt Gminy WALENTY KORYCKI stwierdził, że w środowisku jest dużo 

zagrożeń. Są też pozytywne aspekty „inwestycji wiatrakowych”. Nie widzi przeszkód 

w przyjęciu uchwały intencyjnej, skoro inne gminy przystąpiły do opracowania planu, 

np. Gmina Boćki, gdzie przewiduje się postawienie 25 turbin wiatrowych, a 

oszacowany roczny dochód budżetu gminy wynosi 5.400.000 zł rocznie. Zaapelował 

do radnych o wzięcie pod uwagę tego argumentu. Dodał, że inwestycja będzie służyła 

przyszłym pokoleniom. Gmina może stać się atrakcyjna, jako przykład podał Gminę 

Orla. 

Radny PIOTR PARFIENIUK zapytał, jakie koszty poniesie Gmina Bielsk 

Podlaski w związku z przyjęciem przez Gminę Boćki uchwały intencyjnej ? Turbiny 

wiatrowe zlokalizowane na terenie Gminy Boćki będą oddziaływały na teren Gminy 

Bielsk Podlaski (m. Knorydy). Gmina Boćki będzie miała dochód z podatku, a nasza 

gmina poniesie koszty opracowania planu miejscowego. Stwierdził dodatkowo, że 

zostanie zablokowana rozbudowa w kierunku miejscowości Mokre. Wyraził 

zdziwienie, dlaczego lokalizacji wiatraków nie odsuwa się na dalsze odległości. 

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK wyjaśnił istotę pojęcia „sfera 

oddziaływania na gminę sąsiednią”.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że odnawialne źródła energii to 

z pewnością przyszłościowo dobre rozwiązanie, ale urządzenia te nie powinny być 

instalowane w tak bliskiej odległości od zabudowań. 

Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI stwierdził, że 

prawdopodobnie będą składane wnioski o sporządzenie planów miejscowych przez 

innych inwestorów, być może z czasem będą one załatwiane pozytywnie, ale z 

pewnością lokalizacja turbin wiatrowych powinna być odsunięta od zabudowań. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, że strefa 

oddziaływania dotyczy nie tylko nieruchomości dzierżawcy, ale również działek 

sąsiadujących. Powiedział również, że protesty mieszkańców wobec planowanych 

inwestycji spowodują, że realizacja inwestycji typu: budowa turbin wiatrowych czy 

wylęgarni drobiu nie będzie możliwa. Przypomniał o zamiarach (sprzed kilku lat) 

budowy na gruntach wsi Dubiażyn spalarni śmieci. Mieszkańcy protestowali, więc 

inwestycja nie została zrealizowana. 

Radny PIOTR PARFIENIUK zwrócił uwagę na składane protesty mieszkańców, 

które powinny być uwzględniane przy podejmowaniu decyzji. Wskazał na duży 

odsetek protestujących mieszkańców wsi Knorydy. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI udzielił głosu 

mieszkańcom Gminy, którzy chcą zabrać głos w dyskusji. 

Pan (…) (mieszkaniec gminy) wyraził zadowolenie z prowadzonej przez radnych 

dyskusji. W swojej wypowiedzi odniósł się do załączników zamieszczonych przy 

wniosku Wójta Gminy, zwłaszcza do analizy zasadności przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu. Podziękował Zastępcy Wójta Gminy za wyjaśnienia 
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w sprawie warunków zabudowy. Mówiąc o odnawialnych źródłach energii, wskazał 

na inne techniczne możliwości pozyskiwania energii – poza budową elektrowni 

wiatrowych. Odniósł się do zagadnienia dotyczącego redukcji gazów cieplarnianych. 

Stwierdził, że na terenie gminy nie ma żadnych kopalni i innych zakładów, których 

funkcjonowanie wpływałoby na zwiększenie emisji. Poddał w wątpliwość 

stwierdzenie o zwiększeniu liczby miejsc pracy w związku z budową elektrowni 

wiatrowych, chyba że wyłącznie do konserwacji urządzeń. Uznał za irracjonalne 

stwierdzenie o wpływie wiatraków na rozwój turystyki. Zasugerował, aby w uchwale 

intencyjnej wprowadzić zapis o zastosowaniu bezpiecznej odległości lokalizacji turbin 

od zabudowań. Zarzucił niedbalstwo, jeśli chodzi o przygotowaniu dokumentacji, ze 

strony firmy składającej wniosek, ponieważ jest podana wysokość turbin, natomiast 

nie zamieszczono danych o średnicy. Zauważył, że nie wymieniono wszystkich 

sprzeciwów, jakie zostały złożone w sprawie tej inwestycji. Mówiąc o wycofaniu 

lokalizacji wiatraka w pobliżu granicy miasta, stwierdził, że oznacza to, że mieszkańcy 

Bielska Podlaskiego są lepsi, bo ich obawy zostały uwzględnione. Podziękował 

wszystkim osobom zaangażowanym w  formułowanie protestów w sprawie budowy 

turbin wiatrowych. Stwierdził, że razem można wiele na rzecz gminy zrobić. 

Jednocześnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zostali poinformowani o budowie 

farmy fotowoltaicznej w pobliże Plosek, na budowę której Wójt w dniu 6 grudnia 

2024 roku podpisał decyzję środowiskową. Po co więc budować wiatraki, skoro  

będzie wielka farma fotowoltaiczna, która nie budzi większych kontrowersji. 

W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie radny WALENTY 

GAŁUSZEWSKI udzielił głosu kolejnemu mieszkańcowi gminy. 

(….) (mieszkaniec gminy) wyraził zadowolenie z przebiegu obrad komisji. 

Stwierdził, że „jesteśmy na dobrej drodze”. Następnie wypowiedział się na temat 

podstawy prawnej przedłożonego projektu uchwały intencyjnej.  Zarzucił, że brane są 

tylko pod uwagę elektrownie wiatrowe. Organ  powinien uwzględniać interes 

publiczny, walory przyrodnicze, efekty zagospodarowania przestrzennego. Myśląc 

tylko o wiatrakach zapominamy o zrównoważonym rozwoju. Podkreślił, że dla 

społeczeństwa krajobraz jest szczególnie cenny.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI nie zezwolił mieszkańcowi na dokończenie 

wypowiedzi, uznając kierowane pod adresem radnych uwagi za odbiegające od 

tematu. Mieszkaniec gminy przesłał drogą e-mailową treść swojego przygotowanego 

wystąpienia o następującej treści: 

„Szanowni Radni, 

uprzejmie proszę zwrócić uwagę na podstawę prawną przedłożonego projektu 

Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części gruntów obrębów 23 wsi. I tak uchwała ma 

być podjęta na podstawie trzech ustaw, tj.: ustawa o samorządzie gminnym, ustawie o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i ustawie o inwestycjach w zakresie 

elektrowni wiatrowych. Z ustawy o samorządzie gminnym wybrano tylko jeden artykuł, 
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a właściwie tylko jeden punkt. Przeczytam jak brzmi ten przepis prawny art. 18. ust. 1 - 

"Do właściwości rady gminy należą wszystkie sprawy pozostające w zakresie działania 

gminy, o ile ustawy nie stanowią inaczej." a w punkcie 5) - "uchwalanie planu 

ogólnego gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego;" 

Zgodnie z tym przepisem, to trzeba najpierw uchwalić plan ogólny, a następnie 

możemy uchwalać miejscowe plany. A w naszej gminie jeszcze nie ma planu ogólnego. 

Dlaczego wójt wnioskuje już o uchwalenie miejscowego planu pomijając uchwalenie 

planu ogólnego. Skąd taki pośpiech? W czyim interesie ten wniosek; mieszkańców 

gminy, czy firm zewnętrznych? I teraz idźmy dalej. Wnioskuje się uchwalenie tego 

planu miejscowego na podstawie tylko jednego artykułu, tj. art.14. ust. 1- "W celu 

ustalenia przeznaczenia terenów, w tym dla inwestycji celu publicznego, oraz 

określenia sposobów ich zagospodarowania i zabudowy rada gminy podejmuje 

uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, zwanego dalej „planem miejscowym, z zastrzeżeniem ust. 6." 

Dlaczego z tej ustawy do podstawy prawnej uchwały wójt proponuje tylko jeden 

artykuł. Szanowni Panie i Panowie, wydrukowałem kilka cytatów z ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i proszę posłuchać: [cytaty z tej 

ustawy].  

No i wójt proponuje z ustawy o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych trzy 

artykuły. Oto one: art. 3 - "Lokalizacja elektrowni wiatrowej następuje wyłącznie na 

podstawie planu miejscowego." Nie mamy jeszcze tej uchwały, ale już wiemy jaka jest 

lokalizacja tych elektrowni wiatrowych w naszej gminie. Chodzi tylko, aby rada gmina 

zaklepała to co nam podsuwają firmy zewnętrzne. Art.4 ust. 1 tej ustawy zapisano: "W 

przypadku lokalizowania, budowy lub przebudowy elektrowni wiatrowej odległość tej 

elektrowni od budynku mieszkalnego albo budynku o funkcji mieszanej jest równa lub 

większa od dziesięciokrotności całkowitej wysokości elektrowni wiatrowej, chyba że 

plan miejscowy określa inną odległość, wyrażoną w metrach, jednak nie mniejszą niż 

700 metrów." Proszę, plan miejscowy może określić inną odległość. i jeszcze 

przeczytam art. 7 ust. 1 i  ust. 2 [przeczytać z ustawy] 

Szanowni Panie i Panowie Radni, przepraszam, że moja wypowiedź jest tak długa, ale 

przecież i sprawa jest bardzo poważna. A ile załączników mamy do tej uchwały. Jeden 

z nich to Analiza zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu na 

podstawie Art. 14 ust. 5 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym.  "Przed podjęciem uchwały, o której mowa w ust. 1, 

wójt, (...) wykonuje analizy (liczba mnoga) dotyczące zasadności przystąpienia do 

sporządzenia planu miejscowego oraz ustala niezbędny zakres prac planistycznych." A 

co jest w załącznikach? Tylko jedna analiza sporządzona 29 stycznia br. Kiedy 

mogliśmy zapoznać się z tą analizą? Tylko kilka dni temu. A tak swoją drogą to ta 

analiza jest dość dziwna. Oto ona: [pokazać i krótko streścić] 

[Krótka analiza tej analizy] 

Szanowni Panie i Panowie Radni, w sprawie pomysłu budowy elektrowni wiatrowych 

w naszej gminie napisałem do wójta pana Walentego Koryckiego dwa list otwarte; 16 

października i 1 listopada. Czekałem ponad trzy miesiące, że otrzymam na nie jakąś 

odpowiedź wójta. I około dziesięciu dni wstecz zajrzałem w Biuletynie Informacji 

Publicznej do zakładki "petycje" i okazało się, że tam zamieszczony jest mój list z 1 

listopada i pod spodem tekst podpisany przez wójta Walentego Koryckiego 
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zatytułowany: "Szanowni Państwo". I niewiadomo do kogo ten tekst jest adresowany; 

tylko do mnie, czy do radnych, czy do wszystkich osób, kto tylko zajrzy do petycji. Oj 

chyba niewiele osób zagląda do BIP-u naszej gminy. Wydrukowałem mój list i tekst 

wójta i aby nie przedłużać, to nie będę czytać. Jeżeli ktoś zechce, to może przeczytać. 

(.....) Dziękuję za uwagę.” 

 

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK stwierdził, że przedmówca 

„miesza” artykuły przywołanie w podstawie prawnej uchwały intencyjnej. Wyjaśnił 

przepisy  stosowane przy podejmowaniu uchwały intencyjnej (przepisy ogólne i 

szczególne). Wyjaśnił, że szczegółowe przepisy określa się przy uchwalaniu planu, 

których nie podaje się w uchwale intencyjnej. Podjęcie tej uchwały nie wyklucza 

innych ustaleń. Wyjaśnił również, że przyjęcie planu miejscowego nie wyklucza planu 

ogólnego. Te dwa zadania są realizowane dwutorowo. Nie trzeba czekać do 

uchwalenia strategii rozwoju gminy, co sugeruje jeden z mieszkańców gminy.  

Odnosząc się do uwagi dotyczącej nie wykazania wszystkich wnoszonych 

sprzeciwów, wyjaśnił, że materiał został sporządzony wcześniej, natomiast kolejne 

wpływające sprzeciwy były na bieżąco przekazywane radnym. Na zakończenie dodał, 

że podjęcie uchwały intencyjnej nie oznacza zatwierdzenia planu miejscowego. 

Natomiast zdaniem radnego WALENTEGO GAŁUSZEWSKIEGO, jeśli uchwała 

zostanie przyjęta, to procedura urzędnicza jest nie do zatrzymania. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odnosząc się do analizy mieszkańca 

Gminy w sprawie podstawy prawnej projektu uchwały, zwrócił uwagę, że nie jest 

zadaniem radnych analizowanie podstawy prawnej uchwał. Od tego są prawnicy, a 

błędne uchwały Wojewoda może uchylić w ramach sprawowanego nadzoru. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

5. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Bielsku Podlaskim za rok 2024. 

Sprawozdanie, stanowi Załącznik Nr 40 do protokołu. 

Dyskusji nie prowadzono. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

6. Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących poruszono następujące zagadnienia: 

- Wójt Gminy – WALENTY KORYCKI przedstawił pismo przedsiębiorstwa PKS 

NOVA w Białymstoku w sprawie połączeń komunikacyjnych na trasie Siemiatycze – 

Bielsk Podlaski p. Boćki i Dziadkowice oraz na trasie Ciechanowiec – Białystok. 

Chodzi o przedłużenie dofinansowania ze strony samorządów, z uwagi na 

nierentowność obsługiwanych połączeń. Podczas dyskusji radni uznali za zasadne 

utrzymanie tych połączeń z uwagi na zainteresowanie mieszkańców. Mówiono 

również o potrzebie uruchomienia nowych połączeń w związku ze zgłoszeniami takich 

potrzeb ze strony mieszkańców, m.in. wsi Hołody. Uruchomienie trasy wymaga 
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porozumienia z ościennymi gminami. 

- Radni zostali poinformowani o aktualnej sytuacji w sprawie dofinansowania budowy 

dróg na terenie gminy przy udziale środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Droga Sobótka-Knorozy otrzymała dofinansowanie, natomiast droga Pasynki-

Ogrodniki jest na liście rezerwowej. 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został wyczerpany, w związku z tym radny WALENTY 

GAŁUSZEWSKI  o godz. 9.55 zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

 

- Walenty Gałuszewski ……………………… 

 

- Radosław Godun …………………………... 

 

- Alina Kruk …………………………… 

 

- Barbara Krukowska ………………….. 

 

- Angelika Nieroda ……………………. 

 

 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej  

i Przestrzennej: 

 

- Jerzy Chilkiewicz ……………………. 

 

- Barbara Krukowska …………………. 

 

- Albin Misiuk ………………………… 

 

- Anna Siemieniuk .................................. 

 

- Jerzy Tomczuk ………………………… 

 

 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

 



18 

 

- Diana Bisz ………………………….. 

 

- Andrzej Czeczuga ………………….. 

 

- Konrad Łapiński ……………………. 

 

- Piotr Parfieniuk ……………………… 

 

- Anatol Grzegorz Tymiński …………… 

 


